

## 條碼檢測聲明

在配合條碼檢測設備下，本檢測報告(以下稱本報告)將確保廠商正確使用 GS1 前置碼及識別碼資料內容，並輔助廠商製作條碼的品質管控。檢測報告無法完全保證條碼可以被掃瞄，一旦條碼無法被掃瞄，本報告僅提供造成的原因參考。本報告一旦發出，即無法修改，如本報告造成任何爭議，GS1 Taiwan 將保留修改原報告的權利。

It is the responsibility of the GS1 Company Prefix licensee or GS1 identification key licensee to ensure the correct use of the GS1 Company Prefix and the correct allocation of the data content. Rejection of products should not necessarily be based only on an out of specification results. Barcode verifiers are measuring devices and are tools that can be used for assisting in quality control. The results are not absolute in that they do not necessarily prove or disprove that the barcode will scan. This report may not be amended after issue. In the event of a dispute over contents the version held at GS1 Taiwan will be deemed to be the correct and original version of this report.

### 重要通知：

本檢測報告(以下為本報告)可能包含機密訊息，僅供檢測廠商(依本報告之公司名稱為準)擁有公開使用的權利；非檢測廠商則禁止使用、公開、散佈或重製本報告。假如貴公司收到的檢測報告有誤，請儘速通知 GS1 Taiwan。

### Important Note

This Verification Report may contain privileged and confidential information intended only for the use of the addressee named above. If you are not the intended recipient of this report you are hereby notified that any use, dissemination, distribution or reproduction of this message is prohibited. If you received this message in error please notify GS1 Taiwan.

### 免責聲明：

本檢測報告(以下為本報告)不具有法律效力及不得作為法庭證據，GS1 Taiwan 不會涉入或回應任何有關本報告的法律糾紛。GS1 Taiwan 盡可能遵照規範及資訊確保本報告的正確性，如仍發生錯誤，GS1 Taiwan 亦毋須承擔責任。

### Disclaimer

This report does not constitute evidence for the purpose of any litigation, and GS1 Taiwan will not enter into any discussion, or respond to any correspondence in relation to litigation. Every possible effort has been made to ensure that the information and specifications in the Bar Code Verification Reports are correct, however, GS1 Taiwan expressly disclaims liability for any errors.